
Film  dokumentalny  o
spirytyzmie
Film powstawał będzie przez najbliższe dwa miesiące. Udało się
między  innymi  namówić  do  udziału  Divaldo  Franco.
Najprawdopodobniej w filmie ukażą się fragmenty wykładu, a
także rozmowa ze znanym brazylijskim medium.

Miejmy nadzieję, że film znacznie przyczyni się do promocji
Spirytyzmu w Polsce. Jeżeli ktoś z gości portalu chciałby
pomóc w tworzeniu filmu, dysponuje ciekawymi materiałami, czy
też ma do opowiedzenia niezwykłą historię, prosimy o kontakt.

http://www.portal.spirytyzm.pl/film-dokumentalny-o-spirytyzmie/
http://www.portal.spirytyzm.pl/film-dokumentalny-o-spirytyzmie/

